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مقصران سقوط بورس!
نایب رئیس کمیسیون امور داخلی کشور با بیان اینکه دولت و مجلس مقصر افت شاخص بورس هستند و بی تدبیریها در این زمینه مشهود است،

گفت: قانون بورس در کشورمان به تصویب رسیده ولی به خوبی اجرا نمیشود.

به گزارش خبرنگاران بورس،بانک و بیمه گزارش خبر ، محمدحسن آصفری نایب رئیس کمیسیون امور داخلی کشور و شوراهای مجلس شورای اسلامی
در گفتوگو با خبرنگاران درباره ریزش شاخص بورس در چند هفته اخیر و از بین رفتن سرمایههای مردم، اظهار داشت: ریزش بورس توانسته بخش

زیادی از مردم و زندگیها را متضرر کنند و خیلی از خانوارها دچار مشکلات جدی شدهاند.
وی افزود: دولت و مجلس در حوزه بورس مقصر هستند این در حالی است که روزگاری دولت تبلیغ و ترویج زیادی برای کشاندن مردم به بورس داشت
و حتی رسانه ملی هم در این باره برنامههای زیادی برای دعوت مردم به بورس پخش کرد و تبلیغات گستردهای در این باره انجام داد و عملاً باعث شد

مردم برای سرمایهگذاری در بورس اعتماد زیادی به قوه مجریه داشته باشند.
نایب رئیس کمیسیون امور داخلی کشور بیان داشت: با اینکه برخی خانوادهها مشکلات زیادی داشتند اندک سرمایه خود را به بورس آوردند این در
حالی است که حتی آموزش حداقلی به ایرانیان برای سرمایهگذاری در بورس انجام نشده بود؛ این در حالی است که برخی از خانوارها سرمایههای

زندگی خود را فروختند تا بتوانند درآمد خود را از این طریق افزایش دهند.
آصفری خاطرنشان کرد: بیتدبیری در موضوع بورس کاملاً مشهود است؛ این در حالی است که حتی برخی شرکتهای دولتی وارد بورس شدند اما سهام
آنها با قیمتهای بالا به مردم فروخته شد و با ریزش شاخص بورس تلاش کردند تا سهام مردم را مفتخری کرده و این سهامها را از چنگ مردم درآورند

و سرمایه به دست آمده دولت از این حوزه به جای دیگری برده شد.
وی افزود: به نظر میرسد دولت روحانی در حوزه بورس با آگاهی کامل سرمایههای مردم را نابود کرد و قطعاً تدبیر لازم برای به زمین زدن بورس داشتند

که به نفع مردم نبود.
نایب رئیس کمیسیون امور داخلی کشور عنوان کرد: مجلس شورای اسلامی دولت را ملزم به ارائه سهام همه شرکتهای دولتی در بورس کرد اما

متأسفانه این اتفاق شکل نگرفته است و اگر مردم به بورس اعتماد داشتند عملاً این اعتماد در سبد نظام ریخته میشد.
وی افزود:امروز اگر بورس پاسخگوی مطالبات مردم نباشد نمیتوان انتظار داشت که مردم اوراق سدسازی خریداری کنند.

نایب رئیس کمیسیون امور داخلی کشور با بیان اینکه نمایندگان مجلس در موضوع بورس گلایههای جدی از وزیر اقتصاد و مسئولان مرتبط با بورس
دارند، گفت: در جلسه علنی 9 آبان چندین درخواست سؤال با امضاهای بالا از وزیر اقتصاد بین نمایندگان دست به دست میشد و حتی سؤال از

خاندوزی وزیر اقتصادی در موضوع ریزش متوالی شاخص بورس هم امضا و به هیأت رئیسه ارائه شد.
آصفری گفت: وزیر اقتصاد بایستی در مورد ریزش متوالی شاخص بورس و عدم اهمیت این وزارتخانه به سهامداران به نمایندگان مجلس توضیح دهد.
این در حالی است که نمایندگان مجلس تذکر و سؤالات زیادی از سیداحسان خاندوزی در حوزه بورس دارند و در همین راستا حتی وکلای مردم در

مجلس تذکرات متعددی به رئیس جمهور دادهاند.
وی عنوان کرد: آیتالله رئیسی یکی از وعدههایی که در سخنرانی تبلیغاتی پیش از انتخابات داشت بورس را یکی از دغدغههای اولویتدار خود مطرح
کرد به همین از دولت سیزدهم میخواهیم هرچه سریعتر ورود کرده و معضلات مرتبط با این موضوع را برطرف کنند ضمن اینکه به نظر میرسد بایستی

آیتالله رئیسی چندین بار به صورت سرزنده وارد سازمان بورس شده و بر نحوه عملکرد و مدیریت آنها نظارت میدانی داشته باشد.


